

Title (en)

ARRANGEMENT OF A BEDROOM, ESPECIALLY FOR THE ACCOMMODATION BUSINESS.

Title (de)

GESTALTUNG EINES BETTRAUMS, INSBESONDERE FÜR DAS BEHERBERGUNGSGEWERBE.

Title (fr)

AMENAGEMENT D'UNE CHAMBRE A COUCHER, EN PARTICULIER POUR L'INDUSTRIE H TELIERE.

Publication

**EP 0620886 A1 19941026 (DE)**

Application

**EP 92924698 A 19921209**

Priority

- DE 4200081 A 19920103
- DE 4220351 A 19920622
- EP 9202844 W 19921209

Abstract (en)

[origin: WO9313282A1] The proposal is for the arrangement of a bedroom for the accommodation business. The head end of the bed area (30) is against a wall (14) with a window in it and extends across the entire width between the two sidewalls (16) and (18) adjoining the window wall (14). In a door wall (12) opposite the window wall (14) there is an entrance door (20). The bed area (30) is higher than an ordinary bed and supported on trusses (28) extending from sidewall to sidewall. Beneath the bed area (30) may be fitted a small cupboard (42). For single occupation the bed area has bedclothes for one person. For double occupation additional bedclothes may be taken from the cupboard (42) beneath the bed area. Depending whether the guest has paid for single or double occupation, only one key for the entrance door or an additional key for the cupboard (42) holding the additional bedclothes is/are issued.

Abstract (fr)

La présente invention propose l'aménagement d'une chambre à coucher pour l'industrie hôtelière. La surface de couchage (30) donne, côté chevet, sur une paroi à fenêtre (14) et s'étend sur toute la largeur comprise entre les deux parois latérales (16) et (18) adjacentes à la paroi à fenêtre (14). Dans une paroi à porte (12) qui fait face à la paroi à fenêtre (14) se trouve une porte d'accès (20). La surface de couchage (30) a une hauteur plus grande que la hauteur normale d'un lit; elle est portée par des poutres (28) qui s'étendent d'une paroi latérale à l'autre. Au-dessus de la surface de couchage (30) peut être logée une petite armoire (42). Pour une personne seule, la surface de couchage (30) est dotée de linge de lit pour une personne. Pour deux personnes, du linge de lit supplémentaire peut être retiré de la petite armoire (42) située au-dessous de la surface de couchage. Selon qu'il a payé pour une ou deux personnes, l'hôte reçoit la clef pour la porte d'accès ou bien aussi une clef pour la petite armoire (42) qui abrite le linge de lit supplémentaire.

IPC 1-7

**E04H 3/02**

IPC 8 full level

**A47C 19/22** (2006.01); **E04H 3/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04H 3/02** (2013.01)

Cited by

DE102015117363A1; WO2017064095A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IE IT LI LU NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9313282 A1 19930708**; AT E151144 T1 19970415; CZ 159994 A3 19950118; DE 4220351 A1 19930708; DE 59208304 D1 19970507; DK 0620886 T3 19971020; EP 0620886 A1 19941026; EP 0620886 B1 19970402; ES 2101134 T3 19970701; HU 9401930 D0 19941028; HU T69118 A 19950828; JP H07502581 A 19950316

DOCDB simple family (application)

**EP 9202844 W 19921209**; AT 92924698 T 19921209; CZ 159994 A 19921209; DE 4220351 A 19920622; DE 59208304 T 19921209; DK 92924698 T 19921209; EP 92924698 A 19921209; ES 92924698 T 19921209; HU 9401930 A 19921209; JP 51138393 A 19921209